
PROTOKÓŁ V/2019 

Z SESJI RADY GMINY LIPIE 

Z DNIA 29 marca 2019 roku 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Lipiu. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 900  

Zakończyła się o godzinie 1240 

 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni zgodnie z listą obecności – 15 

 Wójt Gminy Lipie – Bożena Wieloch 

 Skarbnik Gminy Lipie – Aneta Łaczmańska 

 Kierownik Referatu Organizacyjnego UG Lipie – Agnieszka Kotynia 

 Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury UG Lipie – Krzysztof Słomian 

  Przedstawiciel RKTeAM transport publiczny – Mateusz Stacherczak                                                                               

 Pracownicy Urzędu Gminy Lipie – Olga Kowalska, Katarzyna Mączka, Anna Beksa, 

Anna Mach, Anna Komendacka, Agnieszka Banasiak, Marcin Karpik, Karolina Kapral 

 Sołtysi Gminy Lipie zgodnie z listą obecności – 15 

 Przedstawiciele lokalnych mediów 

 

Sesji przewodniczył Pan Zbigniew Bystrzykowski – Przewodniczący Rady Gminy Lipie 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IV  Sesji Rady Gminy Lipie. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 

6. Wystąpienia zaproszonych gości.  



7. Informacja na temat organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy 

Lipie od 01.09.2019 r. - przedstawiciel RKTeAM transport consulting , Mateusz 

Stacherczak. 

8. Raport o stanie OSP z terenu gminy Lipie za rok 2018 – Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch.  

9. Informacja na temat zasobu grzejników, okien, drzwi pozyskanych w trakcie 

termomodernizacji  obiektów publicznych – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Ewa Wieloch.  

10. Informacja na temat budowy chodnika i przebudowy drogi krajowej DK-42 oraz 

modernizacji drogi powiatowej Lipie – Parzymiechy – pracownik Urzędu Gminy Lipie, 

Krzysztof Słomian.  

11. Informacja na temat inwestycji  pn. Przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania 

budynku byłej szkoły na mieszkania socjalne w miejscowości Kleśniska – pracownik Urzędu 

Gminy Lipie, Katarzyna Mączka.  

12. Informacja na temat przeglądów placów zabaw, dla których właścicielem jest gmina Lipie 

– pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska.  

13. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Lipie z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 

2018 – pracownik Urzędu Gminy Lipie, Agnieszka Banasiak.  

14. Informacja o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych 

inwestycjach w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – pracownik Urzędu Gminy Lipie, 

Krzysztof Słomian. 

15. Informacja na temat wyników przetargów ogłoszonych w okresie międzysesyjnym – 

pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka.  

16. Informacja z realizacji wniosków zgłoszonych podczas IV Sesji Rady Gminy Lipie oraz 

zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu Gminy w Lipiu – pracownik Urzędu Gminy Lipie, 

Olga Kowalska.  

17. Informacja o pismach skierowanych do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Lipie.  

18. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy poszczególnych komisji i  wnioskach 

podjętych przez Komisje w okresie międzysesyjnym.  

19. Informacja Wójta Gminy Lipie z pracy za okres od 8 lutego 2019 r. do 29 marca 2019 r. 

oraz informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Lipie w w/w okresie.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie,  

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 



21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipie na 2019 rok". 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, na 

okres do 3 lat, dotyczącej nieruchomości gminy Lipie w Lipiu. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy,  

na okres do 3 lat, dotyczącej nieruchomości gminy Lipie w Zimnowodzie. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

prowadzonych przez Gminę Lipie oraz określenia granic obwodów publicznych szkół  

podstawowych od dnia 1 września 2019 roku. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/26/2018 Rady Gminy Lipie z dnia 

27 grudnia 2018 r. w sprawie  „Zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Lipie na 

budowę przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Lipie”.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.  

27. Interpelacje i zapytania radnych.  

28. Podziękowania dla Komendanta Powiatowego PSP w Kłobucku - Zbigniewa Desperaka, 

Kierownika Oddziału Zewnętrznego w Wąsoszu Górnym Aresztu Śledczego  

w Częstochowie - Piotra Dębowskiego oraz Nadleśniczego Nadleśnictwa Kłobuck, 

Grzegorza Półtoraka.  

29. Zakończenie obrad V Sesji Rady Gminy Lipie.  

 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

 

Ad.1. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, o godzinie 900 otworzył V sesję  

i powitał wszystkich zebranych. Następnie na podstawie listy obecności radnych stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 13 radnych, czyli wymagane quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Przewodniczący Rady poinformował, że sesja jest nagrywana. Będzie 

można ją śledzić na bieżąco na oficjalnym profilu facebook gminy Lipie 

(www.facebook.com/lipie.gmina/).  

 

Ad.2. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad.  

 

http://www.facebook.com/lipie.gmina/


W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.3. Na Sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego Jacka Majchrzaka.    

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie powyższą 

kandydaturę. 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Sekretarzem obrad został jednogłośnie radny – Jacek Majchrzak.   

 

Ad.4. Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z IV Sesji Rady Gminy Lipie.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 



Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Protokół z IV Sesji Rady Gminy Lipie został przyjęty jednogłośnie.   

 

Ad.5. W skład Komisji Uchwał weszli: 

 

 Ewa Kuc – Przewodnicząca  

 Maria Gworys – Członek 

 Izabela Konc – Członek 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 13 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Dawid Pawelec, Krzysztof Szczepaniak, Mariusz 

Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.6. Brak zaproszonych gości.  

 

Ad.7. Przedstawiciel RKTeAM transport consulting, Mateusz Stacherczak, przedstawił informację 

na temat organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie gminy Lipie od 

01.09.2019 r.  

 

W dyskusji głos zabrali: Członek Zarządu Powiatu Kłobuckiego, Krzysztof Nowak, Wójt Gminy 

Lipie, Bożena Wieloch, Radni: Zbigniew Bystrzykowski, Piotr Woźniak, Ryszard Kotala, Dawid 

Pawelec.  



Ad.8. Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch, przedstawiła raport o stanie OSP z terenu gminy Lipie za 

rok 2018 – raport stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad.9. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska, przedstawiła informację na temat zasobu 

grzejników, okien, drzwi pozyskanych w trakcie termomodernizacji  obiektów publicznych – 

informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad.10. Kierownik Referatu Gospodarki i Infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację na 

temat budowy chodnika i przebudowy drogi krajowej DK-42 oraz modernizacji drogi 

powiatowej Lipie – Parzymiechy – informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad.11. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka, przedstawiła informację na temat 

inwestycji  pn. Przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku byłej szkoły na 

mieszkania socjalne w miejscowości Kleśniska. 

 

Ad.12. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska, przedstawiła informację na temat 

przeglądów placów zabaw, dla których właścicielem jest gmina Lipie.  

 

Ad.13. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Agnieszka Banasiak, odczytała sprawozdanie z realizacji 

programu współpracy Gminy Lipie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2018. 

 

Ad.14. Kierownik Referatu gospodarki i infrastruktury, Krzysztof Słomian, przedstawił informację  

o pracach wykonywanych systemem gospodarczym oraz prowadzonych inwestycjach  

w gminie Lipie w okresie międzysesyjnym – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad.15. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Katarzyna Mączka, przedstawiła informację na temat 

wyników przetargów ogłoszonych w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad.16. Pracownik Urzędu Gminy Lipie, Olga Kowalska, przedstawiła informację z realizacji wniosków  

zgłoszonych podczas IV Sesji Rady Gminy Lipie oraz zgłoszonych bezpośrednio do Urzędu 

Gminy w Lipiu.  

 



 O godz. 9:45 radna, Alicja Podgórska, przybyła na obrady sesji. W związku z tym w sesji 

uczestniczyło 14 radnych.  

 

Ad.17. Przewodniczący  Rady Gminy, Zbigniew Bystrzykowski, poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęły żadne pisma.   

 

Ad.18. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Przestrzegania Prawa  

i Porządku Publicznego, Piotr Woźniak, poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja 

odbyła 2 posiedzenia w dniach: 14.02.2019 r. i 26.02.2019 r. 

 

 Przewodnicząca Komisji, Kultury, Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Izabela Konc,  

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja pracowała na dwóch posiedzeniach  

w dniach: 26.02.2019 r. i 19.03.2019 r. Przedstawiła wnioski podjęte na komisjach.  

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Jacek Majchrzak, poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym Komisja pracowała na jednym posiedzeniu w dniu 27.03.2019 r.   

 

 Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Krzysztof Szczepaniak, 

poinformował,  że w okresie międzysesyjnym Komisja nie odbyła żadnego posiedzenia. 

 

 O godz. 10:30 radny, Janusz Mączka, przybył na obrady sesji. W związku z tym w sesji 

uczestniczyło 15 radnych.  

 

Ad.19. Wójt Gminy, Bożena Wieloch przedstawiła informację z pracy za okres od  

8 lutego 2019 r. do 29 marca 2019 r. oraz informację w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy 

Lipie w w/w okresie – informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie,  

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

 

 W dyskusji głos zabrali radni: Izabela Konc i Ryszard Kotala oraz pracownik Urzędu Gminy 

Lipie, Anna Komendacika.  



 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr V/35/2019 w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie,  

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków została 

przyjęta jednogłośnie.   

 

Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipie na 2019 rok". 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipie na 2019 rok". 

 



 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipie na 2019 rok". 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr V/36/2019 w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipie na 2019 rok" została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, na 

okres do 3 lat, dotyczącej nieruchomości gminy Lipie w Lipiu. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, na okres do 3 lat, 

dotyczącej nieruchomości gminy Lipie w Lipiu. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzkowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, na okres do 3 lat, 

dotyczącej nieruchomości gminy Lipie w Lipiu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 



Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr V/37/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, 

na okres do 3 lat, dotyczącej nieruchomości gminy Lipie w Lipiu została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy,  

na okres do 3 lat, dotyczącej nieruchomości gminy Lipie w Zimnowodzie. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, na okres do 3 lat, 

dotyczącej nieruchomości gminy Lipie w Zimnowodzie. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, na okres do 3 lat, 

dotyczącej nieruchomości gminy Lipie w Zimnowodzie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 



 Uchwała Nr V/38/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy,  

na okres do 3 lat, dotyczącej nieruchomości gminy Lipie w Zimnowodzie została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.24. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

prowadzonych przez Gminę Lipie oraz określenia granic obwodów publicznych szkół  

podstawowych od dnia 1 września 2019 roku. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Lipie oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 

2019 roku. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Lipie oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 

2019 roku. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr V/39/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

prowadzonych przez Gminę Lipie oraz określenia granic obwodów publicznych szkół  

podstawowych od dnia 1 września 2019 roku została przyjęta jednogłośnie.   

 



Ad.25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/26/2018 Rady Gminy Lipie z dnia 

27 grudnia 2018 r. w sprawie  „Zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Lipie na 

budowę przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Lipie”. 

 

 W dyskusji głos zabrali: radni, Maria Gworys i Mariusz Widera; wójt gminy, Bożena Wieloch; 

sołtys m. Wapiennik, Kinga Bernaś; pracownik Urzędu Gminy Lipie, Anna Beksa.   

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr III/26/2018 Rady Gminy Lipie z dnia 27 grudnia 2018 r. 

w sprawie  „Zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Lipie na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Lipie”. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykwski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr III/26/2018 Rady Gminy Lipie z dnia 27 grudnia 2018 r. 

w sprawie  „Zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Lipie na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Lipie”. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr V/40/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr III/26/2018 Rady Gminy Lipie z dnia 

27 grudnia 2018 r. w sprawie  „Zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Lipie na 

budowę przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Lipie” została przyjęta 

jednogłośnie.  

  



Ad.26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

 Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków, Ewa Kuc, odczytała projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

 Przewodniczący Rady, Zbigniew Bystrzykowski, poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, w tym: 

- głosów „za”    oddano 15 (Zbigniew Bystrzykowski, Maria 

Gworys, Andrzej Kilan, Zbigniew Kilan,  Mirosław Klimaszewski, Izabela Konc, Ryszard 

Kotala, Ewa Kuc, Jacek Majchrzak, Janusz Mączka, Dawid Pawelec, Alicja Podgórska,  

Krzysztof Szczepaniak, Mariusz Widera, Piotr Woźniak) 

- głosów „przeciw”   oddano 0 

- głosów „wstrzymujących się”  oddano 0 

 

 Uchwała Nr V/41/2019 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok została przyjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.27. Przewodniczący Rady Gminy Lipie, Zbigniew Bystrzykowski, poinformował, że nie wpłynęły 

żadne interpelacje i zapytania radnych.  

 

W dalszej dyskusji głos zabrali radni: Piotr Woźniak, Mariusz Widera, Jacek Majchrzak, 

sołtysi: Kinga Bernaś, Barbara Wójcik.  

 

Wykaz głosowań stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

 

Ad.28. Wójt Gminy Lipie, Bożena Wieloch oraz Prezydium Rady Gminy: Zbigniew Bystrzykowski, 

Alicja Podgórska i Mariusz Widera złożyli podziękowania dla Komendanta Powiatowego PSP 

w Kłobucku - Zbigniewa Desperaka, Kierownika Oddziału Zewnętrznego w Wąsoszu Górnym 



Aresztu Śledczego w Częstochowie - Piotra Dębowskiego oraz Nadleśniczego Nadleśnictwa 

Kłobuck, Grzegorza Półtoraka. 

 

Ad.29. W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Gminy, Zbigniew Bystrzykowski,  realizując czynności proceduralne, zamknął posiedzenie  

V Sesji Rady Gminy Lipie o godzinie 1240. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie z obrad sesji Rady Gminy Lipie dostępne  

w Biuletynie Informacji Publicznej (www.bip.lipie.akcessnet.netw zakładce: Organy Gminy – 

Rada Gminy – Nagrania z sesji Rady Gminy Lipie kadencja 2018-2023 – V Sesja Rady Gminy 

Lipie 29.03.2019 r.) 

 

Protokołowała:      Sekretarz:              Przewodniczący Rady: 

Karolina Kapral   Jacek Majchrzak       Zbigniew Bystrzykowski 

http://www.bip.lipie.akcessnet.netw/

